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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: 2013. szeptember 25-én Dunaalmás Község Önkormányzata Képviselő-

testületének 18.00 órakor kezdődő ülésén.   
 
Helye: Tatai Közös Önkormányzati Hivatal Dunaalmási   Kirendeltségének  földszinti 

tanácsterme 

 

Jelen vannak: Czeglédi Zoltán polgármester  

                       Simon Zoltán alpolgármester 

                       Kissné Kaszás Márta képviselő      

                       László Jánosné képviselő 

                       Simon Zoltán képviselő      

                       Vajas Zoltán képviselő  

 

Távolmaradását előzetesen jelezte: Juhász István képviselő 

     

Meghívottak és jelen vannak: Adolf Józsefné a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal  

                                                Dunaalmási Kirendeltségének vezetője 

                                                Bartók Anikó óvodavezető 

                               Harcsa Miklósné élelmezésvezető.  

  

Czeglédi Zoltán polgármester: 18:00 órakor megnyitja az ülést. Köszönti a megjelent 

képviselőket, és megállapítja, hogy a testület határozatképes, mert a 7 képviselő közül, 

6 fő jelen van. Juhász István képviselő jelezte távolmaradását. Kérdezi, hogy a kiadott 

napirendi pontokhoz van-e valakinek javaslata?   

 

Simon Zoltán képviselő: polgármester úr a hölgyeknek az lenne a kérése, hogy a 3 – 4. 

napirendi pontot hozzuk előre, hogy el tudjanak menni. Beszéljünk azokról először. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Rendben. 8. napirendi pontként javasolnék egy rövid 

témát felvenni, a szociális étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzatát, és 9. 

napirendi pont lenne a zárt ülés. Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a 

beterjesztett napirendi pontokkal   
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Napirend: 

1) Kék Duna Óvoda munkatervének véleményezése 

      Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

2) Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetése 

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

         Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

3) A közterületek használatáról szóló önkormányzati rendelet  

megalkotása  

       Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

4) Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása  

      Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

5) 5558 hrsz-ú telek végleges adás-vételi szerződése 

   Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

6)  Mikovényi út felújítása. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

7)  Egyebek 

    

     a) Tájékoztató a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás   

         rendszerfejlesztésére irányuló pályázatának aktuális állásáról 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

    b) Közbeszerzési eljárás a település szilárd (kommunális) hulladékának  

        begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre történő elszállítására, kezelésére és  

        ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató kiválasztására.   

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

8) Szociális étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzata 

   Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

         Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 
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9) A Díszpolgári cím és a Pro Dunaalmás Emlékplakett odaítélése (zárt 

         ülés) 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

                                 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A jelenlévő 6 képviselő  egyhangú, 6 igen szavazattal elfogadja  a mai  ülés napirendjét 

és az alábbi határozatot hozza. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 92/2013. (IX.25.) határozata  

2013. szeptember 25-i testületi ülésen tárgyalandó napirendi pont 

meghatározásáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülésén az alábbi 

napirendi pontokat tárgyalja: 

 

Napirend: 

1) Kék Duna Óvoda munkatervének véleményezése 

      Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

2) Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetése 

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

         Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

3) A közterületek használatáról szóló önkormányzati rendelet  

megalkotása  

       Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

4) Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása  

      Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

5) 5558 hrsz-ú telek végleges adás-vételi szerződése 

   Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

6)  Mikovényi út felújítása. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 
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7)  Egyebek 

    

     a) Tájékoztató a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás   

         rendszerfejlesztésére irányuló pályázatának aktuális állásáról 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

    b) Közbeszerzési eljárás a település szilárd (kommunális) hulladékának  

        begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre történő elszállítására, kezelésére és  

        ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató kiválasztására.   

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

8) Szociális étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzata 

   Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

         Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

9) A Díszpolgári cím és a Pro Dunaalmás Emlékplakett odaítélése (zárt 

         ülés) 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

       Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség vezető 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Kék Duna Óvoda munkatervének véleményezése. 

 

  Czeglédi Zoltán polgármester: kérdem sikerült-e áttanulmányozni a munkatervet és 

ezzel kapcsolatban van-e valakinek észvétele, javaslata. Nincs senkinek? Nekem lenne 

egy észrevételem a 9-es oldal, óvodánk kapcsolattartási rendszere. Itt szerepel 

óvoda- szülő, óvoda-iskola, de nincs óvoda és fenntartó. Ezt egy kicsit hiányolom is. 

Nincs meg az a napi kapcsolat az óvoda és az önkormányzat között, amit mi korábban 

megszoktunk. Ezt egy pontként nem ártana bevenni, mi is tudjunk mindenről, önök is 

tudjanak mindenről. Gabi minden testületi ülésen jelen volt, ami az óvodával 

kapcsolatos téma, azt első kézből vette. Ne telefonálgatni kelljen, egyezzünk meg  havi 

egy alkalomban, melyik nap nekem teljesen mindegy, de mindenképpen javasolnám ide 

betenni. Átbeszélnénk az elmúlt hónapot és megbeszélnénk a következő időszakot. A 

10. oldalon biztos, hogy elírás lehet, október 28-tól október 3-ig tart az őszi szünet. 

 

  Bartók Anikó óvodavezető: november 3-ig, illetve ez nem nálunk van, hanem az 

iskolában, csak mi is feltüntetjük. Nálunk nincs őszi szünet.  

 

  Czeglédi Zoltán polgármester: az óvodai nevelés nélküli munkanapot 5 nappal 

számolhatjuk, de 3-mal tervezünk, 1-1 napként kell értelmezni. Mellékelt munkaidő 

táblázatot nem láttam benne.  

 

  Bartók Anikó óvodavezető: az eredetit hoztam el, valóban nincsen benne. 
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  Czeglédi Zoltán polgármester: a nyitva tartásról, a múlt héten kaptam egy szülőtől e-

mailt. Neki olyan gondja van, hogy fél 6-tól szeretné a gyermekét beadni az óvodába. 

 

  Bartók Anikó óvodavezető: mármint reggel fél 6-tól? 

 

 Czeglédi Zoltán polgármester: reggel fél 6-tól, mert a munkarendje olyan, hogy a fél 6 

utáni első busszal indul. Van akinek reggeli nyitva tartásra van igénye, van akinek 

délutáni hosszabbra, valami megoldást jó lenne rá találni. Én egyébként ezzel a 

korrigálással elfogadhatónak tartom a munkatervet.  

 

  Bartók Anikó óvodavezető: válaszolhatok? Az a probléma, hogy mi két csoportos 

óvoda vagyunk. Beszéltünk már róla, hogy esetleg tovább nyitva tartanánk a szülőknek 

a munkaideje miatt, mivel többen járnak más településre dolgozni. A törvény azt 

mondja, hogy nekem a 2 óra átfedési időt biztosítani kell csoportonként az óvónőknek. 

Azt jelenti, hogy az aktív tevékenység időszakában, nem a déltől két óráig tartó 

időszakban, két óvónőnek két órát legalább együtt kell lennie a csoportban. A fél 5-ös 

nyitva tartással semmi gondunk nem lenne, ezt meg is tudjuk oldani a két óra átfedési 

idő is biztosítva van mindenki számára. Amennyiben tovább tartanánk nyitva, mert  5 

óra merült fel néhány szülőnél, azzal az lesz a probléma, hogy reggel, amikor mind a 25 

gyerek bent van, egyetlen egy felnőtt van valamelyik csoportban. Forgó rendszerben 

dolgozunk, 4 hetente mindig más nyit, 4 hetente mindig más van ott fél 7-kor, az 

aktuális fél 7-es óvónő az reggel 9 óráig teljesen egyedül lenne. Ez a nagycsoportban 

sem megengedhető,  a kicsiknél azért nem, mert beszoktatási idő van. Tehát ha onnan 

egy ember kiesik, akkor borul minden. Mérlegelni kell majd azt is, hogy reggel legyen 

egyedül valaki, amíg a váltó társa meg nem érkezik, vagy délután, ez  néhány gyereket 

érint csak. Az a szülő, aki engem megkeresett, - és mondtam, hogy semmi akadálya a 

fél 5-ös nyitva tartásnak természetesen rugalmasak vagyunk,- Neszmélyről hordja a 

gyereket, nem is körzetes. Nem szeretnénk akár egy gyermeket is elveszíteni, hiszen 

volt helyünk, fel tudtuk venni, szívesen is tettük. Csak sok mindent  mérlegelni kell, és 

el kell gondolkodni, hogyan lehet kivitelezni. Fél 6-tól fél 5-ig teljes képtelenség így a 

nyitva tartás. Jó lenne, ha lenne pedagógiai asszisztensünk, de ez csak 3 csoportos 

óvodára jár. Vagy találunk olyan megoldást, hogy 4 órában felveszünk valakit, de nyilván 

az önkormányzatnak is véges a pénzkészlete. 

 

  Czeglédi Zoltán polgármester: van-e olyan kimutatás, hogy ki szeretné korábban, 

hányan szeretnék tovább igénybe venni az óvodát. 

 

  Bartók Anikó óvodavezető: ezt még senki sem jelezte, hogy korábban, inkább a tovább 

nyitva tartás hangzott el. Az a két anyuka, aki ott volt a szülői értekezleten, 

mindketten Neszmélyről hordják a gyerekeket. Itt a szülők munkaidejét nézzük, nem 

feltétlenül az anya munkaidejéhez kell alkalmazkodni, ha meg tudják oldani. Én tudom, 

hogy nagyon nehéz nagyszülői segítség nélkül megoldani.  
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  Adolf Józsefné kirendeltség vezető: az nem járható út, hogy reggel a dada jön be, és 

addig ügyeletet biztosít. 

   

  Bartók Anikó óvodavezető: nyitástól zárásig óvónőnek ott kell lenni. Nem tudom, 

hogyan tudnánk ezt kivitelezni.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: azt javaslom, hogy ezzel most ne is foglalkozzunk 

tovább, gondolkodjunk rajta, hogy milyen megoldást lehetne találni, mert ha egy szülő 

kéri, azzal is kellene foglalkozni. Fel kellene mérni, hogy kik azok, akik fél 7-nél előbb 

szeretnék, mikortól, és ki szeretné négy óra után, és meddig. Utána üljünk le és 

beszéljük át, hogy mi lehetne a megoldás. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: írásba kérjük, hogy nyoma legyen.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: természetesen, mivel szülőin nem is volt ott mindenki. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: legyen olyan megjegyzés is mellette, hogy mindkét szülő, 

ha van, hogyan tudja vállalni. Mennyi idő kell erre, hogy összegyűjtsük az adatokat.   

 

Bartók Anikó óvodavezető: azt gondolom, hogy egy hét. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 9-én szerdán délelőtt beszéljük meg. Van-e  kérdés az 

intézményvezető asszonyhoz a munkatervvel kapcsolatban. Amennyiben nincs, ezekkel a 

kiegészítésekkel elfogadásra javaslom. Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, 

hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  …./2013. (IX……)  határozata  

a Kék Duna Óvoda 2013/2014. évi munkatervének véleményezéséről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyet ért a Kék Duna Óvoda 

2013/2014. nevelési évre vonatkozó munkatervben foglaltakkal. 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a Kék 

Duna Óvoda 2013/2014. évi munkatervének véleményezéséről az alábbi határozatot 

hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 93/2013. (IX.25.) határozata 

a Kék Duna Óvoda 2013/2014. évi munkatervének véleményezéséről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyet ért a Kék Duna Óvoda 

2013/2014. nevelési évre vonatkozó munkatervben foglaltakkal. 
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2. NAPIRENDI PONT 

Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetése. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a konyha kérdése mindig fájó pontunk volt, mert 

szerettük, hogy saját konyhánk van, aztán nem szerettük, hogy az állam nem 

finanszírozza kellőképpen és nekünk mindig ráfizetéses volt sajnos. Tudjuk, hogy fizikai 

dolgozóknak az óvodában  a bérét nem teljes mértékben finanszírozza az állam. A 

konyhai személyzet bérét teljes egészében saját bevételből kell fedezni. Nem vagyunk 

olyan helyzetbe sajnos, hogy ezt sokáig fenn tudjuk tartani. Kaptunk egy jó ajánlatot, 

minden szempontból jó, amit ki is adtunk a képviselőknek tanulmányozásra. Lényege a 

következő. Az óvoda konyhája nem szűnik meg. Továbbra is itt üzemel, csak más 

formában. Nem az önkormányzat lesz a munkáltatója a dolgozóknak, hanem vállalkozó. A 

tárgyalások során és a napirend előkészítése során több alkalommal beszélgettünk a 

vállalkozóval. Első körben két főt, majd három főt vállalt átvenni, kettő fő 8 órában és 

egy főt 4 órában. A konyha rezsi költségét a megfelelő százalékban, az eddigi bontás 

szerint, havi kifizetéssel vállalja, sőt az eszközöknek a javítását és esetleges cseréjét 

is. Hétfőtől a kirendeltség vezető asszonnyal befizettünk a vállalkozóhoz ebédre. 

Fergetegesen jó, mennyiségre is nagyon jó. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: pontosabban a neszmélyi óvodában főzött ebédet 

kapjuk.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: a neszmélyi óvodában megmaradt a szakács, ha jól tudom. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: itt is meg fog maradni.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: nem is az a kérdés, ugyanaz főz, aki eddig. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a konyhában amennyiben úgy döntünk, hogy változtatunk, 

és a vállalkozó üzemelteti tovább, abban az esetben, ha minőségi romlás lesz, az a 

személyzetnek a felelőssége. Ha eddig finomat főztek, ezután is ők fognak főzni, a 

minőség nem romolhat. Amit az önkormányzat meg tud takarítani, a három fő munkabére 

járulékokkal, a rezsi költség konyhára eső része. Kirendeltség vezető asszony ezt 

kiszámolta, a második oldalon, 5.669 e Ft bér és 2.584 e Ft dologi kiadás. Ez kb. 8 m Ft 

megtakarítást eredményezne évente. Abban az esetben, ha a dolgozókat nem tudtuk 

volna megmenteni, megszűnt volna a munkahelyük, nyilván átértékeltük volna, és akkor 

lehet, hogy be sem terjesztjük a testület elé. Egyetlen egy főnek a munkaköre maradna 

meg, az élelmezésvezetőé, ez nincs benne a megtakarításba, a mi zsebünket terhelné. 

Arra gondoltunk, hogy mindenképpen megtartanánk az önkormányzatnál, a feladatokat a 

kirendeltség vezető asszony határozná meg részére és kiváltanánk egyúttal a könyvtári 

másodállást, ahol ismét 600 e Ft-nyi megtakarításunk keletkezne. 

 

Simon Zoltán képviselő: a jelenlegi könyvtáros és kultúros állás megszűnne akkor? 
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Czeglédi Zoltán polgármester: így van. 8 órában, mivel az nem 8 órás munka, a 

munkarendjét úgy állítanánk össze, hogy amikor munkaidő után van nyitva tartás, nyilván 

akkor nem 8-ra jön be, hanem 10-re. Ez részletkérdés. Senkit nem tennénk utcára. 

Marikával egyébként egyeztettünk.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: intézményvezető asszonnyal megbeszéltük a 

személyi kérdéseket előzetesen. A dolgozóknál a Lévainé a legidősebb dolgozó, neki 7 

hónap felmentési ideje van, mert őt nem tudjuk elhelyezni, illetve ki kell neki fizetni a 

végkielégítést. A végkielégítés összegét az államtól vissza pályázhatjuk . Füle Renátának 

nem kell végkielégítést fizetni, neki  két hónap a felmentési ideje. Úgy gondolom, hogy 

nagyon méltányosan járunk el a dolgozókkal szemben. A Marikát áthelyezéssel vennénk 

át, folyamatos munkaviszonnyal. Teljesen a dolgozók érdekeit képviseljük.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: ha a vállalkozó megbízási szerződést köt, azt tudni kell, 

hogy a megbízási szerződést bármikor indok nélkül is felmondhatja.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a vállalkozóval olyan szerződést fogunk kötni, amiben 

kikötjük azt, hogy ezt a 3 főt átveszi, hogyan tervezi tovább foglalkozatni, 

megbeszéljük az érintettekkel is. Személy szerint azért nem beszéltünk senkivel sem, 

mert még nincs miről, majd ha döntés lesz, mindenkivel külön le fogunk ülni a 

vállalkozóval együtt és az ott megbeszéltek fognak bekerülni a szerződésbe. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: meghívásos közbeszerzési eljárást kell lefolytatni 

és az ajánlattételi felhívást a mi elvárásainknak megfelelően készítjük el és benne 

lesznek azok, ami egyeztetés után a dolgozók érdekeit képviseli, illetve benne lesz a 

továbbfoglalkoztatási kötelezettség.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: az előbb az hangzott el, hogy először 2 fő, majd 3 főt fog 

foglalkoztatni, kettőt 8 órában, egyet 4 órában. Ehhez azt szeretném mondani, hogy 150 

főre főzünk most, hogy az iskola is 4 óráig van nyitva, több az iskolás étkező gyerekünk 

is, mind a három konyhai dolgozó 8 órában dolgozik. Azt gondolom, hogy ilyen adagszám 

mellett, ha valaki csak 4 órában fog dolgozni, feltételezem az a konyhai kisegítő lesz, 

hogyan tudják ezt a feladatot ellátni.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: azt gondolom, hogy ez legyen a vállalkozó dolga, 

milyen előkészítettségben hozza ide az ételt, ez nem a mi kompetenciánk eldönteni, 

hogy hány fővel kell neki dolgozni, nyilván ha úgy gondolja, hogy ez kevés, majd felvesz 

valakit. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a vállalkozó én úgy tudom, hogy előkészített ételeket 

hoz, tehát nincs szükség rá, hogy reggel nekiálljanak krumplit, zöldséget pucolni, húst 

szeletelni, mindet készen kapják, meg kell főzni, ki  kell osztani.  
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Bartók Anikó óvodavezető: beszéltem a neszmélyi óvodavezetővel, az akkori három 

főből kettőt vett át a vállalkozó, most már csak egy van ott. Akit 4 órában 

foglalkozatott, már nem is foglalkoztatja tovább. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: annak meg van az oka. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: bizonyára, okot lehet mindig találni. Azt nem tudom, hogy 

miért nincs ott. Én azt tudom, hogy a kettőből már csak egy ember dolgozik. A rezsire 

visszatérve, hogy oszlik meg az óvodai nevelés, illetve a konyha rezsije, ezt annak idején 

a kivitelezők segítségével állította össze még a Gabi. Ezek nem tényleges számok. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nem is kell ezzel foglalkozni, nem a mi feladatunk. 

A vállalkozó a vizet, a gázt és a villanyt almérővel fogja használni és a tényleges 

fogyasztást fogja fizetni. De addig, amíg egy átmeneti időszak van, addig egy általány 

rendszer alapján fog fizetni. Az óvoda konyhája egyébként hátulról is megközelíthető, 

nem kell egymáson átjárni. Tiszta viszonyokat kell teremteni. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: nyilván akkor külön vízóra, villanyóra, illetve a riasztást is 

meg kell oldani azon a részen. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: azt szét lehet bontani, az nem gond. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: miért kell külön venni a riasztást.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: azért, mert amikor egy vállalkozó üzemeltet valamit, az 

onnantól nem az enyém. Tehát nem is az én felelősségem, de az óvoda épületén belül van 

a konyha. Tehát az óvoda épületén belül, aki volt nálunk, az tudja, hogy ott van az 

étkező, az étkezőből nyílik a csoportszoba, ő nekem egy idegen ott.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: ezt nem így kell felfogni. Az önkormányzat a 

konyhára üzemeltetői szerződést fog kötni. A fenntartója ugyanúgy marad az 

önkormányzat. A vállalkozó csak egy üzemeltető lesz, ki léphet be a csoportszobába, 

akit ő alkalmaz, az a három alkalmazott. Túlzásnak érzem ezt a fajta félelmet. Nem 

lehet azt teljesen lezárni, nyilván, hogy bezárod a csoport szobának az ajtaját, mert oda 

semmi keresni valója, hogy bemenjen. Nem kell neki a főbejáraton menni, mert hátulról  

be tud menni, de ha reggel úgy találjátok, hogy a csoport szoba ajtaja tárva-nyitva és 

valami gond volt, akkor nyilván az tud oda bemenni, aki korábban ott van. A riasztó 

ugyanúgy megszólal, abban a pillanatban, ha bemegy valaki. Nem lesz lehetősége a 

vállalkozónak, vagy üzemeltetőnek, hogy az intézménybe garázdálkodjon. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az összes anyag, ami a konyhába van az önkormányzat 

tulajdona. Leltár szerint fogja átvenni üzemeltetésre, ha bármilyen betörés, vagy 

bűncselekmény van, tudjuk, hogy mi a miénk ebből, nem látok semmilyen problémát. Ez a 

riasztó, tudjuk, hogy milyen riasztó, megszólal, de nincs bekötve sehová. Gabi se mert 
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egyedül bemenni soha, ha megszólalt, mindig kísérte a férje. Meg fogjuk találni a 

megoldást, hogy a körzeti megbízottat a Gabi értesíti, és azonnal jön.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: jó, hogy beszélünk róla, mi a D’Eriknél vagyunk, 

látja, hogy én kóddal bejövök és rám telefonálnak, hogy tényleg én vagyok itt. Ezen is el 

kell gondolkodni, hogy egy rendszerbe kötni és vissza tudják nézni, hogy ki jön be, 

melyik kóddal.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: sőt olyan szinten, hogy végigmegyek az épületbe, látja, 

hogy merre járok, minden helyiségnek meg van a száma. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: az, hogy az önkormányzat költséget takaríthat meg, az 

vitathatatlan. Én azt gondolom, hogy nem lesz az 8 m Ft, hiszen a gyermekek 

étkeztetése az ugyanúgy fog összeállni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az nincs is benne. Vannak ingyenes gyerekek.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: a költségvetésből mondom, az összes kiadás 21.507 e Ft, 

ebből a normatíva, amit az államtól kapunk a 4.947 e Ft és van saját bevételünk, ez a 

térítési díjakból áll össze, az 8.511 e Ft, tehát ez durván 13 m 

Ft, ami a 21 m Ft-ból lejön, tehát amit az önkormányzat finanszíroz a konyhai részre, az 

8.054 e Ft. Arra szerettem volna kilyukadni,  hogy ezt a 8.054 e Ft-ot, ha  a konyhát 

más fogja üzemeltetni, nem fog megmaradni,  mert az étkezés három részből áll.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: ezt a két számot kell nézni, semmi mást. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: én is adatokból dolgozom, tehát azért nem fog megmaradni, 

mert három részből áll a gyermekek étkeztetése. Van az állami normatíva, van, amit az 

önkormányzat hozzátesz és a befizetések. Ha valaki más fogja a konyhát üzemeltetni, 

az önkormányzatnak ugyanúgy hozzá kell tenni a maga részét, az rögtön ebből a 8 m Ft-

ból lejön. Az nem tudom, hogy mennyi, azt önök tudják. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a személyi juttatások, a járulékok? 

 

Bartók Anikó óvodavezető: én tudom, hogy mennyi a személyi juttatása a konyhának. Én 

nem azt akarom mondani, hogy legyen, vagy ne legyen, hanem ezt is vegyük figyelembe.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nyersanyag költsége az önkormányzatnak az 

üzemeltetésnél nem  lesz, semmit nem fog venni, mert az üzemeltető fogja megvásárolni 

a nyersanyagot, és az vásárolt élelmezésként fog működni. Ajánlatában is benne van, 

hogy napi háromszori étkeztetéséért a gyerekeknek 500,- Ft-ért adja, azon belül a 

képviselő testületnek kell meghatározni a nyersanyag normát, amit kifizet a gyerek, de 

nagyon könnyen lehet, hogy csak az áfa lesz, mert a rezsi költséget másképp nem oldja 

meg. A vásárolt élelmezésnek nem az a költségvonzata, mint amikor ott főzök. Az 

másképpen áll össze.  
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Bartók Anikó óvodavezető: a normát változatlanul az önkormányzat állapítja meg ezek 

szerint. A gyermekétkeztetés, amit most a szülő fizet, 354,- Ft ez a norma és erre rá 

megy a 96,- Ft-os áfa. A gyermekétkeztetésre semmi egyéb, azon nincs rezsi. Ebből áll a 

gyermekétkeztetés.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: miből gondolod, hogy nincs rezsi a 

gyermekétkeztetésen, azt a rezsiköltséget valakinek ki kell fizetni. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: a gyerekétkeztetésre akkor sem lehet rátenni, máshová 

lehet a rezsit rákalkulálni, de itt a gyermekétkeztetés részbe nem lehet. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: itt megint két malomba  őrlünk,  mert 

természetes, hogy a nyersanyag normát a képviselő-testület határozza meg, amit a szülő 

ki fog fizetni és ahhoz hozzá teszi az áfát, az a térítési díj. Senki nem kérte a szülőtől 

eddig sem a rezsi költséget, ami egy étkezésnél 481 Ft. Ezt az önkormányzat fizeti. 

Ha azt mondja vállalkozó, hogy 500,- Ft-ot kér, akkor engem nem érdekel, hogy mennyi a 

rezsi költsége.  Meghatározzuk a  nyersanyag normát úgy, ahogy kell és nem lesz ebből 

probléma. Itt másképpen kell számolni, és a szülő nem fog mást fizetni. Mert a mostani 

számítás szerint, hogyha a nyersanyag normát a mostani ajánlat szerint vesszük 

figyelembe, és tavaly nem volt emelés, mert abból ki lehetett jönni. 500,- Ft-ért adja az 

ebédet, ha abból leveszem az áfát az durván 400,- Ft, most a 354,- és az 500,- Ft 

között a 46,- Ft különbség. Háromszori étkeztetésre 46,- Ft különbség, az nem 

különbség, ha a számokat nézzük. Tudom, hogy neked az a kötelességed, hogy védjed az 

intézményedet és a dolgozókat, de itt a dolgozók nem károsodnak. Munkahelyük 

megmarad, alkalmazzák őket, továbbá ugyanott fognak főzni, ugyanúgy felügyelni lehet, 

hogy milyen ételt kapnak, nem máshonnét hozzák, nem melegítő konyha lesz. Ugyanazzal 

a feltételekkel megy, csak kevesebbe kerül.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: 4 órában fog alkalmazni, akkor az a valaki már károsult is.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: miért károsult. Az óvodában van egy nyugdíjas, 

aki megbízási  szerződéssel dolgozik decemberig. Van két 8 órás, a 8 órást átveszi 

simán, akkor miért károsodik. Aki nyugdíjas, ha 4 órában veszi át, nyugdíjas, örül, ha 

dolgozhat. Ha mást fog oda venni, más is eljön 4 órában dolgozni.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem fog károsodni sem dolgozók, se az óvoda, se a 

gyerekek, se a szülők, se az önkormányzat. Ez a cél. 

 

László Jánosné képviselő: kérdésem az amortizáció, ha a gépeket használja, az kopik,  

azt ő fogja pótolni? Egy idő után tönkremegy minden. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: azt ő bevállalja. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az ajánlatában is így van. 
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Bartók Anikó óvodavezető: mindent tételesen leltár szerint át fog venni, ami most a 

miénk. Ami károsodik, az az ő költsége. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: pontosan, így van. 

  

Vajas Zoltán képviselő: Neszmélyen is úgy kezdődött átvesz mindenkit, most már egy fő   

dolgozik ott, ők mesélték nekem. Ha az anyagi részét nézem, azt mondom, hogy rendben 

van. Az önkormányzatnak is nagyon jó, de ha a személyi részét nézem, akkor abban már 

nem vagyok annyira biztos.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: ha valóban így dönt majd a képviselő-testület, hogy bérbe 

adja a konyhánkat, akkor gondolom, hogy amikor a vállalkozóval a szerződést 

megkötnénk én is ott leszek, mint, intézményvezető, neki is biztos felteszem a 

kérdéseimet, ő meg megadja a maga válaszát. Valóban tartok egy kicsit ettől az 

egésztől. Én azt gondoltam, hogy itt lesz és lehet kérdezni tőle. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nem hívtuk meg, mert ez egy első körben történő 

megbeszélés. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: elmondhatta volna, hogy ő hogyan gondolja, vagy hogyan 

működik ez az egész. Milyen időtartamra  köttetik majd a szerződés. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: Anikó, meghívásos közbeszerzési eljárást kell 

lefolytatni, nincs szerződésről szó.  

 

Bartók Anikó óvodavezető: amikor ez a konstrukció létrejön, akkor viszont lesz egy 

szerződés. Nem lehet tudni, hogy mennyi időre kötjük ezt a szerződést, egy évre és 

akkor egy év múlva meglátjuk, hogy ez jól beválik-e, meghozza-e azokat az elvárásokat, 

amiket szeretett volna az önkormányzat. Egy év alatt meg tudjuk tapasztalni, hogy az 

étel minősége, mennyisége valóban jó-e és ez akkor mehet tovább. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: és akkor még mindig ott a lehetőség a visszaállításra. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: ezért vagyunk mi. Az állami normatíva miatt sem 

adjuk bérbe, hanem csak üzemeltetési szerződést kötünk vele. Nekünk azért 

rálátásunknak kell lenni, mert nem adhatjuk ki a kezünk közül, a mi felelősségünk. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: mi nem úgy szeretnénk elkészíteni az üzemeltetési 

szerződést, mint Neszmély. Teszünk bele garanciákat a mi védelmünk érdekébe. Ne 

várjatok kész szerződést. Arról döntünk, hogy induljunk-e ezen az úton vagy ne. Kiadjuk, 

tárgyaljunk-e tovább, készítsük el a szerződést? 

 

Vajas Zoltán képviselő: ez az egy ajánlat van?  
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Adolf Józsefné kirendeltség vezető: meghívásos közbeszerzési eljárást kell 

lebonyolítani, ami azt jelenti, hogy össze állítjuk közbeszerzési szakértővel együtt azt 

az anyagot, amit el fogunk küldeni neki és még két másik étkeztetéssel foglalkozó 

cégnek, ugyanazokkal a feltételekkel, hogy ennyi adagot, ilyen működési költséggel. Külön 

kell bontani az órát, dolgozókat tovább foglalkoztatja. Ezekkel felállítjuk, és lesz a 

három árajánlat és kiderül, hogy ki fog nyerni. Ezt a megbeszélést vita elindítónak 

tartottuk.  

 

Vajas Zoltán képviselő: beszéljünk Neszméllyel, hogy itt főzzünk nekik is. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: Neszmély, amikor ezt a vállalkozást kiválasztotta, 

akkor ezt már végig játszotta. Nem tartott igényt rá, hogy mi főzzünk, mert írásos 

megkeresés nem érkezett, hogy a mi konyhánk főzzön. 

 

Simon Zoltán képviselő: ennek a konyhának a kapacitása nem is lett volna elég. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: valószínű, hogy túl lenne a 200 főn. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: a mi konyhánk sem személyzetileg, sem pedig a berendezési 

tárgyaival sem lenne alkalmas. Ott akkor nyilván bővíteni kellene.  

 

Simon Zoltán képviselő: gazdálkodási racionálisság szempontjából ezt a lépést meg kell 

lépnünk. Ez a bevétel, ami nekünk ebből származik, ez az önkormányzatnak létkérdés. 

Azzal, hogy most egy-két dolgozónak labilis lesz a helyzete, ez legyen a vállalkozó és a 

dolgozó megegyezés alapja. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: én úgy gondolom, mindegyik dolgozónk tisztességes. Zoli, 

te nyilván közelről vagy érintve, elfogadom, semmi probléma. Ugyanúgy foglalkozunk a 

Renivel, mint a Lévai Peti édesanyjával. Már csak azért is, mert tudjuk, hogy a 40 évhez, 

hogy egy biztos nyugdíja legyen talán fél év kell, nyilván kiemelten foglalkozunk vele. 

Nem fogjuk engedni, hogy két hónap után a vállalkozó kitegye az utcára. Honnan lesz 

meg a 40 éve, onnantól már soha az életbe. Senkinek nem kell félnie. Marika azért nem 

beszélek magáról, mert jó helye lesz.  

 

Harcsa Miklósné élelmezésvezető: azért nem beszélek én sem. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: tényleg tisztességesen akarunk mindenkivel eljárni, 

szeretnénk, ha ebből az önkormányzat is profitálna. Ha csak azt nézzük, hogy évente 

egy utat fel tudnánk újítani, már pedig van utunk egy pár, és akkor még nem beszélek 

pályázati önrészekről. 

 

Bartók Anikó óvodavezető: a mosást például mi végezzük. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: a konyha üzemeltetésének megszűnésével minden 

ilyen jellegű tevékenység megszűnik az óvodában. A konyha nem működik az óvodához 
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kapcsolva. Nincs az óvodának és a konyhának kapcsolata, olyan szintű lesz, hogy kiadják 

az ebédet és az elfogyasztott étel után a koszos tányért vissza viszik, ez lesz a 

kapcsolat az óvoda és a konyha között, hogyha nem az óvoda fogja fenntartani a 

konyhát, hanem üzemeltetési szerződés lesz. Nagyobb bevétellel rendelkező 

önkormányzatoknál is ez a tendencia, hogy kiszervezik az étkeztetést. Nem az én 

döntésem, én csak előkészítettem. 

 

Vajas Zoltán képviselő: ha kiírjuk a pályázatot és a nyertes megvan, azzal jó lenne 

személyesen beszélni.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: testületi döntés nélkül nem megy, a kiírást is el 

kell fogadni, illetve a kiválasztás is a testületnek a döntése. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van-e még kérdés? Nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk.  

Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati 

javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete …./2013. (IX……)  határozata  

a Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetéséről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
 

1. 2014. január 1-től üzemeltetési szerződéssel működteti tovább a Kék Duna 

   Óvoda konyháját. Az üzemeltetésre meghívások közbeszerzési eljárást  

   bonyolít le.  

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

   Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Határidő: 2013. november 30. 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen és 1 nem  szavazattal  

a Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetéséről az alábbi határozatot hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 94/2013. (IX.25.) határozata 

a Kék Duna Óvoda konyhájának üzemeltetéséről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
 

1. 2014. január 1-től üzemeltetési szerződéssel működteti tovább a Kék Duna 

   Óvoda konyháját. Az üzemeltetésre meghívások közbeszerzési eljárást  

   bonyolít le.  

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

   Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Határidő: 2013. november 30. 
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Bartók Anikó és Harcsa Miklósné elköszön és távozik az ülésről. 
 

3. NAPIRENDI  PONT 

A közterületek használatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: a rendelet megalkotásának két oka volt, az egyik 

az , hogy a mozgóképről szóló  törvényben felhatalmazást kapott az önkormányzat arra, 

hogy szabályozza, hogy milyen feltételekkel használhatják a közterületet filmforgatás 

céljára. Képviselő-testületre ez kötelezettséget ró, hogy ezt beépítse a közterületekről 

szóló rendeletébe. A másik, hogy régi rendeletünk már nem felelt meg a jogszabály 

alkotásról szóló jogszabály előírásainak, ezért nem módosítani tervezem, hanem egy új 

megfelelő rendelet tervezetet készítettünk el. A rendelet tervezetben az utolsó 

pillanatba került be az a rész, ami a közterületen történő alkohol fogyasztásra 

vonatkozik. Nem régen ezt a tényállást ki kellett venni minden rendeletből, mert 

szankcióval járt. Most ezt vissza lehet tenni, igaz, hogy nem az önkormányzat joga az, 

hogy szankcionáljon, de ha valaki nem tartja be az alkohol fogyasztás tilalmát, 

szabálysértési eljárást lehet kezdeményezni és a hatóság ezt lefolytatja. Gyakorlatilag 

ez az indoka annak, hogy a közterület rendeletünket tárgyalni kell. A közterület 

használati díjak nem változtak, az új építési szabályzat szerint pontosításra kerültek. A 

filmforgatás célú közterület használat díját 2 e Ft/órában javaslom megállapítani. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van-e valakinek észrevétele?  

 

Vajas Zoltán képviselő: ebbe nem tartozhat bele a csőtörés utáni helyreállítás?  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: a helyreállítás szolgáltatói kötelezettség.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a díjakkal kapcsolatban esetleg hozzászólás.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: ebbe a közterület használatba az utaknak a   

súlykorlátozását nem lehetne belevenni? 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nem, ez a rendelet önkormányzat tulajdonában 

lévő közterületekre vonatkozik. Parkokra, járdák melletti részekre vonatkozik. Utakra 

nem.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: amennyiben nincs több hozzászólás, akkor szavazzunk.  

Kérem, hogy aki a beterjesztett rendelet-tervezettel melynek pontos szövege 2468-

1/2013. iktatószámú írásos előterjesztés szerinti –egyet ért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm, a jelenlévő 6 képviselő egyhangúan 6 igen szavazattal  az alábbi rendeletet 

alkotja: 
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2013.(IX.26.) 

önkormányzati rendelete a közterületek használatáról. 

(a rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

4. NAPIRENDI  PONT 

 Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: elnézést kérek a képviselőktől, de csak a három 

bizottsági  elnöknek küldtem ki a Helyi Esélyegyenlőségi Programot, mert 71 oldal és úgy  

gondoltam, hogy az összefoglaló elég.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van egy esélyegyenlőségi  program kistérségi, csak 

jogszabály változás miatt külön kellett készíteni.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: én viccesen úgy hívom, hogy a kisdoktori 

disszertációm, mert legalább annyit kellett éjszakázni mellette. Meghatározták azt, 

hogy honnét lehet letölteni adatokat, minden számadat leellenőrizhető és minden 

számadat a településről a Statisztikai Hivatal által nyilvántartott adat, vagy a 

Munkaügyi Központ által nyilvántartott adat. Minden évet meg kellett nézni és csak 

azokat az adatokat lehetett bele írni. A kistelepülésnek ugyanolyan formátumú 

esélyegyenlőségi programot kell készítenie, mint nagyvárosnak. Holott nagyon jól tudjuk, 

hogy egy kistelepülésnek mások az esélyei, a munkához való hozzáférés, a nők 

esélyegyenlősége,  a mély szegénységben élők. Muszáj volt elkészíteni, mert a 

Művelődési Házas pályázatunkhoz kérni fogják.  

 

Simon Zoltán képviselő: az első betűtől az utolsóig elolvastam.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: és jónak tartod? 

 

Simon Zoltán képviselő: jónak tartom? Az életnek mindene benne van, így élünk, így 

kellene élni. Az életnek minden formáját be kellene tudni tartani. Hiába írjuk le, ha nem 

tartunk belőle semmit. Semmit nem tartanak be belőle az emberek. A hivatalok nem 

tartják be. Feltételt biztosítson az élethez, amikor megszületik az ember, már esélye 

van mindenhez, de ha nincs hozzá feltétel. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése. Javasolom, 

hogy szavazzunk. Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a beterjesztett 

határozati javaslattal –  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete …./2013. (IX……)  határozata  

a Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadásáról.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
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1) Az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja Dunaalmás Község Önkormányzat   

    2013-2018.  évre vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programját. 

 

2) Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről az érdekelteket értesítse. 

    Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Határidő: 2013. október 15. 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  Dunaalmás 

Község Önkormányzat 2013-2018.  évre vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programjáról 

az alábbi határozatot hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 95/2013. (IX. 25.)  

határozata a Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadásáról.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1) Az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja Dunaalmás Község Önkormányzat 

    2013-2018.  évre vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programját. 

 

2) Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről az érdekelteket értesítse. 

    Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Határidő: 2013. október 15. 

 

5. NAPIRENDI  PONT 

5558 hrsz-ú telek végleges adás-vételi szerződése. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: úgy tudom, hogy mindenki megkapta az adás-vételi 

előszerződést is és azt a felszólító levelet, amit Steier úr ügyvédje küldött részünkre. 

Nem eszik azért olyan forrón a kását, hogy ezt a szerződést ő egyoldalúan felmondja, 

hiszen nem tudta megindokolni, hogy miért szeretné. Megindokolta négyszemközt, 

anyagi gondja voltak, szüksége lett volna pénzre. Nincs nekünk fölösleges x millió 

forintunk, hogy kamatos kamattal visszafizessük. Neki viszont nincs pénze arra, hogy a 

2006-ban vállalt beruházást megvalósítsa. Megoldást kellene találnunk, és én a 

következőt javasolnám. A telekmegosztást mindenképpen meg kell csinálnunk. Ez nem 

történt meg, Péteréknek még 2006-2007-ben meg kellett volna csinálni. Ez egy erdő 

egyébként, semmi mást nem tennénk, mint végrehajtatnánk a telekmegosztást, nem 

vonatnánk ki az erdőművelési ágból, mert az legalább 3 m Ft, ha a vevőnek ilyen igénye 

van, oldja meg, ehhez mi nem adunk semmilyen segítséget. Tekintsünk el a beruházással 

kapcsolatos kötelezettségétől, mert ezt meg Ő nem tudja vállalni. Mi a visszafizetést 

nem tudjuk, ő meg a beruházást nem tudja. Sajnos már megszületett ez az 

előszerződés, ami köt bennünket, akkor legjobban jöjjünk ki belőle. Ennek pedig ez az 

egy módja van. Megosztjuk a telket, ő pedig csináljon az erdővel, amit akar.  
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Simon Zoltán képviselő: az a kérdésem volna polgármester úr, hogy befizette biztos a 

vételárat. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: ellenőriztem Zoli. Több részletben, ugyanúgy, mint a 

szerződésben elő van írva. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: kifizette sajnos. Nekünk is az volt az első, hogy 

megnézzük. A bevételi bizonylatok megvannak. 

 

Simon Zoltán képviselő: ha be van fizetve, akkor nincs mit tenni.   

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nálunk a hivatalban megvan a dokumentáció, hogy utalta 

a pénzt. Ez volt az első, hogy megnéztük.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: és az jó, hogy mi odaadjuk neki az erdőt és mi 

eltekintünk attól, hogy nem valósult meg a beruházás? 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: mehetünk perre, én azt gondolom, hogy az senkinek nem 

jó. Végén úgy is az jönne ki, hogy valamelyik fél nyer, az pedig ő lenne, hiszen mi nem 

követelhetjük senkitől, hogy ruházzon be, úgy hogy nincs miből. Ő viszont kifizette a 

telket, ami nincs a nevén. Eltelt 7 év 2006 óta.  

 

Simon Zoltán képviselő: így jobban jövünk ki belőle.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: azért kellene belőle jól kijönnünk, mert nem csak 

a megosztással van itt a gond, hanem a művelési ág változással. Azóta volt egy csomó 

jogszabály módosítás, és ahhoz, hogy ha művelési ágból kivonunk erdőt, akkor máshol 

kell telepíteni, az erdészek előírják. Az több millió forint lenne nekünk és ő jogosan 

kérhetné tőlünk, mert kifizette 7 évvel ezelőtt a vételárat. Úgy, hogy reménykedjünk, 

hogy belemegy abban, hogy eltekintünk a beépítési feltételtől és egyébként meg ott van 

az erdő, amivel nem tud semmit kezdeni.  

  

Simon Zoltán képviselő: ha így jövünk ki belőle jól, akkor így tegyünk. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: és tudjátok, hogy akkor nem csak ezt az öt és fél milliót 

kellene visszaadni, hanem kamatostól. Kb. tíz millió lenne. Higgyétek el, hogy rosszul 

jönnénk ki ebből a perből. Évekig elhúzódhatna. Most bevállaljuk, írja a nevére. Ez az 

egy lehetőség van.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: megbeszéltétek már vele?  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: egyelőre nem, testületi után beszélünk vele. 

 

Simon Zoltán képviselő: ha megegyezünk, csak nyerünk vele. 
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Vajas Zoltán képviselő: 160 e Ft csak az, hogy az ő nevére kerül az erdő. 

 

Simon Zoltán képviselő: hogy ne kelljen nekünk pereskedni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: így van, de ehhez viszont kell a testületi határozat. Én is 

ezt javaslom. Természetesen ehhez jön még az ügyvédi költség, azt elfelejtettük beírni, 

hogy meg kell csináltatni a végleges adás-vételi szerződést. Nem tudok számot mondani. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: úgy is a testület elé kell hozni az adás-vételi 

szerződést és megtudjuk, hogy mennyi lesz. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: így járjunk el, jó. Megcsináljuk a végleges szerződést, 

megosztjuk, írassa a nevére. Földhivatalnál nincs bejegyezve a tulajdonjoga.  

Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati 

javaslattal –  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete …./2013. (IX……)  határozata  

a Dunaalmás 5558 hrsz-ú területre vonatkozó telekalakításról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1)  Kezdeményezi a Dunaalmás 5558 hrsz-ú területet megosztását Dr. Steier Józseffel  

    kötött  adásvételi előszerződésben foglaltak szerint. A telekalakítás költségeire  

    166 500 Ft-ot biztosít az általános tartalék terhére. 

 

2)  Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről dr. Steier Józsefet értesítse. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester     

     Határidő: 2013. október 15. 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a 

Dunaalmás 5558 hrsz-ú területre vonatkozó telekalakításról az alábbi határozatot 

hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 96/2013. (IX.25.)  

határozata a Dunaalmás 5558 hrsz-ú területre vonatkozó telekalakításról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1)  Kezdeményezi a Dunaalmás 5558 hrsz-ú területet megosztását Dr. Steier Józseffel 

kötött  adásvételi előszerződésben foglaltak szerint. A telekalakítás költségeire 

166 500 Ft-ot biztosít az általános tartalék terhére. 

 

2)  Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről dr. Steier Józsefet értesítse. 
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     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester     

     Határidő: 2013. október 15. 
 

6. NAPIREND PONT 

Mikovényi út felújítása. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Három árajánlatot kaptunk az út felújítására. Kibővített 

Műszaki Bizottság tárgyalta, megvan, hogy mit hogyan szeretnénk, megvan az, hogy 

mennyit tudunk fizetni, 6 m Ft+ÁFA van rá, ha ennyiért tudja vállalni az teljes út 

felújítását a vállalkozó, akkor meg tudjuk csináltatni. Nyertünk a vis maior pályázaton az 

önkormányzat melletti területre. Beterjesztettük a műszaki szakértői véleményt, 

melyben részletesen minden munkafázis, le volt írva, hogy mit kell megcsinálni, azt 

mennyiért csinálják meg, anyagár, munkadíj benne van, ezt az állam jóváhagyta. Bruttó 

2.640 e Ft-ot nyertünk. Napokban jön is a pénz a számlánkra. Ha egyet értetek vele, ezt 

is most megcsináltatnánk. Árajánlatot kérünk a vállalkozóktól. A vállalkozóval ti úgy 

beszéltétek meg, hogy az utca elejéhez ne nyúljon hozzá, 10-20 métertől kezdje fölfelé. 

 

Vajas Zoltán képviselő: így van. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Nagyon jó állapotú az út eleje, de azt is marja föl, tegye 

rá a kopó réteget, és az egész út egy, mert így teljesen el fog válni. Ezt is vállalja be. A 

hivatal melletti részt meg úgy fogják megcsinálni, ahogy a terv, illetve a műszaki 

szakértő előírta. 

 

Simon Zoltán képviselő: ezt a 2.640 e Ft vis-maiorból származó pénz, a kivitelezés 

pedig, ahogy a szakértői véleményben meg van írva. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: így van.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: de nem 2.640 e Ft, mert úgy nyertük meg, hogy a 

vis-maiorba bele tettük a műszaki vezetés és a tervezés díját, mert a pályázatnál kell, 

azt levesszük belőle. Kb. 2 m Ft lesz a kivitelezés,  a mi önrészünk pedig a szakértői díj, 

nekünk elméletileg erre egy fillért már biztosítani nem kell.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: jól fogunk kijönni.  

 

Simon Zoltán képviselő: de akkor tényleg úgy csinálja meg, hogy jó legyen. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: de műszaki vezető lesz, meg tervező, nem 

csinálhatja másképpen meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: műszaki vezető nem ettől a cégtől lesz, odafigyel az 

pályázatban foglaltakra. 
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Vajas Zoltán képviselő: nem lehetne ezt valahogy úgy megcsinálni, hogy  nem mondjuk 

azt, hogy adunk még 2 m Ft-ot ha azt is megcsinálja, hanem megkérdezni, hogy az 

mennyivel növelné az összeget. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 6.445 e Ft-ra szól az árajánlat. Úgy, hogy el van hagyva 

az a 10 méter.  

 

Simon Zoltán képviselő: azt nem értem, hogy nekem azt mondta, hogy 3.600 e Ft-ból ki 

tudja hozni az egészet, amit megbeszéltünk először.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: az a másik volt.  

 

Simon Zoltán képviselő: nem egy cég? 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: itt van a Kurucz árajánlata, 9.650 e Ft volt. 

 

Simon Zoltán képviselő: ki tudjuk fizetni? Akkor csináljuk.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: elmondom, hogy honnét tudjuk kifizetni. Az 

árvízre félre tettünk 1 m Ft-ot és azt nem használtuk fel, mert az árvízi költségeket a 

béren kívül megkaptuk az államtól. A szúnyog gyérítés költségeit szintén az állam 

fizette, itt megmaradt 800 E Ft. Szintén eltettünk 1 m Ft-ot, hogy veszünk a Holcimtól 

követ, nem használtuk fel. Karbantartásra, útjavításra, fenntartásra betettünk 2.100 e 

Ft-ot, eddig még nem csináltunk semmit. Szintén van még karbantartásra önkormányzati 

intézmények és a hivatal épületére, ablakcsere, stb., azzal sem csináltunk semmit, az 

l.600 e Ft. 6.500 e Ft és az áfája a költségünkben rendelkezésünkre áll. Ennek ellenére 

6 m Ft-ot ajánlunk, azonos műszaki tartalomra. 

 

Simon Zoltán képviselő: ha van pénzünk rá. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: van rá pénz, rendben meglesz és a Vöröskőalja 

utcának azt a részét, amit megnéztetek azt is meg kell, hogy csinálja.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a Hegyalja, ami megy föl. 

 

Simon Zoltán képviselő: megbeszéltük azt is.   

 

Czeglédi Zoltán polgármester: ha ennyi pénzt már kiadunk, milliókat, akkor ne az legyen, 

hogy jövőre megint jönni kell és garanciában javítani, két év múlva megint el kell kezdeni 

újból, mert olyan rossz.  

 

Simon Zoltán képviselő: akkora terhelést nem kap ez az út, hogy feltörjön. Ha úgy 

dolgoznak, ahogy elő van írva, abból probléma nem lehet.  
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Adolf Józsefné kirendeltség vezető: azt szeretném, hogy az a szakértő, aki a vis-

maiorhoz csinálta a szakértői vizsgálatot és adta az árajánlatot a művezetésre, illetve a 

tervezésre, elvállalná a Mikovényi u. művezetését is, dolgozzon együtt a kiválasztott 

vállalkozóval, mert mi nem értünk hozzá. Legyen itt valaki, akinek útépítési gyakorlata 

van és mondja meg, ha nem jól csinálják és állítsa le a munkát. Akkor lehetünk 

nyugodtak, ha felügyelet alatt megy a munka.  

 

Simon Zoltán képviselő: amennyiben megkezdik a munkát az a kérésem, hogy a 

testületnek, vagy a bizottságnak valamelyik tagját értesítsék hogy oda megyünk és 

megnézzük, hogy hogyan csinálják. Nem az, hogy bele szólunk a munkájukba, csak lássuk, 

hogy csinálták.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: jó, én szólok abba a pillanatba, amikor felvonulnak. 

Azért kell a művezetőnek is ott lenni, alá kell írni az építési naplót, a mi védelmünkben.  

 

Simon Zoltán képviselő: lássuk azt, hogy előkészítették normálisan. Fogadjuk el ezt a 6 

milliósat és lehet indítani a munkát. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: a határozati javaslatba mindegyik mellé oda kell 

tenni, hogy 6 m Ft-unk van rá. Akármelyiket választjuk, a többi között, a határozat úgy 

szól, hogy megköti a szerződést abban az esetben, 6 millió Ft + áfából megtudja oldani a 

feladatot. Azt gondoljuk hozzá a döntésnél határozati javaslat mögé.  

 

Kissné Kaszás Márta képviselő: elnézést nekem valami itt nem kerek. Az van ide írva, 

hogy Mikovényi és Csokonai út. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: mert a Csokonai út kiszélesített része is benne 

van. 

 

Kissné Kaszás Márta képviselő: csak az a rész, ami felér, értem.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a 

beterjesztett határozati javaslattal –  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2013. (IX....) határozata 

a Mikovényi u. felújításáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1 Vállalkozási szerződést köt a Pál Trans BT-vel a Mikovényi u. felújítására. 

 

2. Felhatalmazza  a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 

   Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Határidő: értelemszerűen 
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- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a 

Mikovényi u. felújításáról az alábbi határozatot hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 97/2013. (IX.25.) határozata 

a Mikovényi u. felújításáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1) Vállalkozási szerződést köt a Pál Trans BT-vel a Mikovényi u. felújítására. 

 

 

2. Felhatalmazza  a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 

    Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Határidő: értelemszerűen 

 

7. NAPIRENDI  PONT 

Egyebek: 

a) Tájékoztató a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 

rendszerfejlesztésére irányuló pályázatának aktuális állásáról 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: Vértes Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulással 

kapcsolatos döntés már jó néhányszor volt itt a képviselő-testület előtt, mert mindig 

módosítani kellett valami oknál fogva a társulási megállapodást. Most is módosító 

anyagot készítették el, én ezen nem sokat változtattam. A második változat lenne az 

ami, végül javasolt a képviselő-testületeknek elfogadásra, mert abban van benne az, 

hogy tulajdonosok lesznek az önkormányzatok, saját tulajdonú céget hoznak létre a 

pályázat lebonyolítására, illetve a vagyonhasznosítására. Erről már egyszer 

beszélgettünk részletesen, hogy mi lenne a jó, ha tulajdonosok lennénk, vagy nem 

lennénk tulajdonosok, akkor nem dőlt el, nem tudták megmondani, hogy mi lenne jó.  

Nálunk jobban hozzáértők a két variáció közül úgy gondolják, hogy a második variáció, a 

tulajdonjog megszerzése lenne a jó. Nagy kérdés, hogy egyáltalán a mostani 

hulladékgazdálkodási helyzetben, ami van, ki mit fog csinálni és hogyan, ez a pályázat 

mennyire lesz befutó. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: maga a pályázat befutó lesz, sőt nem olyan sokára 

megint össze fogunk jönni ebben a témában, mert a pályázat úgy került kiírásra, hogy 70 

% állami támogatás, 30 % önerő. Ez már nem így van, 97 % állami támogatás, 3 % az 

önerő. A 3 %-ra is van már egy kormányhatározat, csak még nincs leírva. A végeredmény 

az lesz, hogy 100 %-os uniós és állami finanszírozású pályázatról lesz szó, önerő nem 

lesz.  

 

Simon Zoltán képviselő: hol valósulna ez meg.   

 



 24 

Czeglédi Zoltán polgármester: Tatabányán, pontosan hol, azt nem tudom. A 

hulladékszállításra vonatkozó közbeszerzésünket úgy kell kiírnunk, hogy feltételként 

bele tesszük, hogy ha elkészül 2015. december 31-ig a hulladéklerakó, akkor 2014. 

január 1-től az a cég, aki elnyeri a mi hulladékszállítási kiírásunkat, köteles abba a 

lerakóba szállítani.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: muszáj lesz valamit lépni, hogy hulladék lerakók 

legyenek, mert egyszerűn betelnek, nem lesz hová szállítani a hulladékot.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem véletlenül foglalkozunk már ezzel a dologgal, 

többször összehívtak már bennünket. Ma jött egy levél, hogy amennyiben január egytől 

nem lesz szállítónk a Katasztrófavédelem veszi át a hulladékszállítás felügyeletét, majd 

kijelölnek Borsodból egy céget, aki 30 % felárral elviszi tőlünk. Majd a közmunkások, 

meg mi dolgozunk és lapátoljuk a szemetet. A szemétben óriási üzlet van. Ezt a három 

határozati javaslatot azt javasolom, hogy fogadjuk el.  

Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati 

javaslattal –  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2013. (IX....) határozata 

a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás rendszerfejlesztésére 

irányuló pályázat megvalósításához kapcsolódó döntésekről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. Jelen előterjesztés szerint a „Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek 

fejlesztése” című pályázat kapcsán adott tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Elfogadja a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 

Tanácsa által 2013. szeptember 12-án tárgyalt üzemeltetési koncepció 2. változatát, 

mely szerint a Társulás egy saját 100% tulajdonú céget hozzon létre a KEOP-

1.1.1/2F/09-11-2011-0002 számú pályázat során létrehozott és beszerzett vagyon 

hasznosítására. 

 

3. Elfogadja jelen előterjesztés mellékleteként szereplő Társulási Megállapodás 

módosítását és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást, 

felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a  Duna-

Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás rendszerfejlesztésére irányuló 

pályázat megvalósításához kapcsolódó döntésekről az alábbi határozatot hozta:  
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 98/2013. (IX.25.) határozata 

a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás rendszerfejlesztésére 

irányuló pályázat megvalósításához kapcsolódó döntésekről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. Jelen előterjesztés szerint a „Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek 

fejlesztése” című pályázat kapcsán adott tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Elfogadja a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 

Tanácsa által 2013. szeptember 12-án tárgyalt üzemeltetési koncepció 2. változatát, 

mely szerint a Társulás egy saját 100% tulajdonú céget hozzon létre a KEOP-

1.1.1/2F/09-11-2011-0002 számú pályázat során létrehozott és beszerzett vagyon 

hasznosítására. 
 

3. Elfogadja jelen előterjesztés mellékleteként szereplő Társulási Megállapodás 

módosítását és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást, 

felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

b) Közbeszerzési eljárás a település szilárd (kommunális) hulladékának begyűjtésére, 

ártalmatlanítási helyre történő elszállítására, kezelésére és ártalmatlanítására 

alkalmas közszolgáltató kiválasztására. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: kiadtam egy megállapodás tervezetet, időközben 

az is elkészült. Az újdonsült város Tát koordinálja a feladatokat, tavaly Nyergesújfalu 

koordinálta. Újra együtt bonyolítjuk le a hulladékszállításhoz a közbeszerzést, mert 

együtt könnyebb munka, mintha külön-külön csináljuk és anyagilag is jobban járunk. A 

megbeszélések folyamatosan folynak, aktuális feladatainkat végezzük. Tájékoztatom a 

képviselőket, hogy a közbeszerzési kiírás  elkészülte után, ha meglesznek az adatok 

októberben közbeszerzési eljáráshoz rendkívüli testületi ülést kell összehívnunk, hogy 

folyamatosan tartani tudjuk a határidőket. December közepén hulladékszállítási 

szerződést szeretnénk kötni, mert ha nem lesz szolgáltatónk, január 1-től akkor jön az, 

hogy ha három napig nincs hulladékszállítás, akkor a Katasztrófavédelem hordatja a 

szemetet. Ezt nem szeretnénk. Az is kiderült már, hogy mennyit kell fizetnünk a 

közbeszerzési eljárásra, mennyi a mi részünk. Azt kérném, hogy a határozati javaslatba 

egy második pont is legyen benne, az pedig úgy szól, hogy a közbeszerzési eljárás 

lebonyolítására  a céltartalék terhére 350 e Ft-ot biztosít a képviselő-testület. A 

közbeszerzési eljárásnak díja van sajnos. 

 

Simon Zoltán képviselő: 350 e Ft. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: amiből 50 e Ft + áfát vissza fogunk kapni. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: ki kell írnunk mindenképpen. Most csak ezzel 

foglalkozzunk, hogy ki kell írnunk. Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki 

a beterjesztett határozati javaslattal –  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2013. (IX....) határozata 

a település szilárd (kommunális) hulladékának begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre 

történő elszállítására, kezelésére és ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató 

kiválasztásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

 

1) Úgy dönt, hogy Bajót, Dunaalmás, Mogyorósbánya, Neszmély, Nyergesújfalu, Süttő, 

Tát településekkel együttműködve közbeszerzési eljárást indít a település szilárd 

(kommunális) hulladékának begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre történő elszállítására, 

kezelésére és ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató kiválasztására, a 2011. évi 

CVIII. törvény szerint. 

 

Az eljárás során a gesztori feladatokat Tát Város Önkormányzata látja el. A testület 

felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás megkötésére. 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő az együttműködési megállapodás megkötésére: a döntéstől számított 10 napon 

belül. 
 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a 

település szilárd (kommunális) hulladékának begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre 

történő elszállítására, kezelésére és ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató 

kiválasztásáról. az alábbi határozatot hozta:  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 99/2013. (IX.25.) határozata 

a település szilárd (kommunális) hulladékának begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre 

történő elszállítására, kezelésére és ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató 

kiválasztásáról.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1) Úgy dönt, hogy Bajót, Dunaalmás, Mogyorósbánya, Neszmély, Nyergesújfalu, Süttő, 

Tát településekkel együttműködve közbeszerzési eljárást indít a település szilárd 

(kommunális) hulladékának begyűjtésére, ártalmatlanítási helyre történő elszállítására, 

kezelésére és ártalmatlanítására alkalmas közszolgáltató kiválasztására, a 2011. évi 

CVIII. törvény szerint. 
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Az eljárás során a gesztori feladatokat Tát Város Önkormányzata látja el. A testület 

felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás megkötésére. 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő az együttműködési megállapodás megkötésére: a döntéstől számított 10 napon 

belül. 
 

8. NAPIRENDI PONT 

Étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzata 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nagyon jó helyen van Dunaalmás, mert állandóan 

jönnek ellenőrizni bennünket. Eltelt a két év és most újra a Gyámhivatal ellenőrizte a 

szociális étkeztetést, és miután két ember van, aki foglalkozik a szociális étkeztetéssel, 

egyik, aki kiviszi az ebédet az időseknek, a másik, aki az adminisztratív feladatokat 

végzi, ezért úgy kell tekinteni, mint a szociális étkeztetés egy intézmény lenne, ezért 

Szervezeti és Működési Szabályzatot kellett készíteni.  

 

Vajas Zoltán képviselő: van valami jelentősége.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: van jelentősége abból a szempontból, hogy mi 

vagyunk a fenntartók.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Kérdés, ha nincs, döntéshozatalban részt vevők száma 

6, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal –  

 
Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2013. (IX....) határozata a 

szociális alapellátásban biztosított étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzatának 

elfogadásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1) Elfogadja a szociális alapellátásban biztosított étkeztetésre vonatkozó Szervezeti és  

   Működési Szabályzatot a 2468-8/2013. iktatószámú előterjesztésben foglaltak  

   szerint. 

 

2) Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Határidő: 2013. október 15.  
 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  a  

szociális alapellátásban biztosított étkeztetés Szervezeti és Működési Szabályzatának 

elfogadásáról az alábbi határozatot hozta:  
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 100/2013. (IX.25.) 

határozata a szociális alapellátásban biztosított étkeztetés Szervezeti és Működési 

Szabályzatának elfogadásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1) Elfogadja a szociális alapellátásban biztosított étkeztetésre vonatkozó Szervezeti és  

   Működési Szabályzatot a 2468-8/2013. iktatószámú előterjesztésben foglaltak  

   szerint. 

 

2) Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Határidő: 2013. október 15.  

 

      A képviselő-testületi ülés zárt ülés keretében folytatódott tovább.        

 

    

K. m. f. 

 

 

    Czeglédi  Zoltán                                                                            Dr. Kórósi Emőke  

      polgármester                                                                                        jegyző 

 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

 

 

Adolf Józsefné 

kirendeltség vezető 


